

## NOTICE REGARDING THE RIGHTS ISSUE

## إشعار بشأن إصدار حقوق الأولوية

Dear Shareholders

السادة المساهمين الكرام،،

On behalf of the Board of Directors, Ajman Bank PJSC thanks you for your support and wishes to offer you the opportunity to participate in the success of the Bank during growth phase.

بالنيابة عن مجلس إدارة مصرف عجمان ش.م.ع ("المصرف" أو "مصرف عجمان")، نتوجه لكم بجزيل الشكر على دعمكم الدائم ونود أن نتيح لكم الفرصة للمشاركة في نجاح المصرف خلال فترة تطوره.

2022 was a remarkable year of success for Ajman Bank where we declared a profit of AED [162.1] million for the year ended 31 December 2022, compared to the year ended 31 December 2021 profit of AED [116.2] million. Ajman Bank's 2022 results are a testimony of the consistent positive performance that we have been able to achieve. With a deep understanding of the domestic market financial needs, we are very well placed to support both our individuals and commercial customers. As the economic recovery in the UAE banking market gathers momentum, we continue to maintain a favorable and solid position against growth expectations in the years to come.

لقد كان عام 2022 عامًا متوجاً بالعديد من النجاحات لمصرف عجمان ش.م.ع حيث أعلن المصرف عن تحقيق أرباح بمقدار [162.1] مليون درهم إماراتي للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022، مقارنةً بأرباح السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021 والتي بلغت [116.2] مليون درهم إماراتي. كما وإن نتائج مصرف عجمان للعام 2022 تشهد على الأداء الإيجابي المستمر الذي تمكنا من تحقيقه من خلال الفهم العميق للاحتياجات المالية للسوق المحلي، هذا ونحن في وضع جيد للغاية لدعم كل من عملائنا من الشركات والأفراد. وفي ظل الانتعاش الاقتصادي الذي يشهده سوق الخدمات المصرفية في دولة الإمارات العربية المتحدة، نواصل الحفاظ على وضع إيجابي وقوي مع توقع النمو في السنوات القادمة.

Taking another step towards our growth strategy, we are pleased to inform you that the Board of Directors of Ajman Bank, through its meeting held on 4<sup>th</sup> May 2023, is submitting a proposal to the General Assembly meeting to increase the share capital of the Bank, by way of rights issue of up to an amount not exceeding AED 550 million, from AED 2,173,500,000 to up to AED 2,723,500,000, in respect of up to 550,000,000 (five hundred fifty million) newly issued shares, to be issued at an issue price of AED 1.00 per new share ("Rights Issue"), subject to obtaining the approval of the Central Bank of the United Arab Emirates and the Securities and Commodities Authority.

هذا ونتخذ خطوة أخرى في سبيل تحقيق استراتيجيتنا للنمو، لذا يسعدنا إبلاغكم أن مجلس إدارة مصرف عجمان، في اجتماعه المنعقد في 4 مايو 2023، يرفع مقترحاً إلى الجمعية العمومية للشركة للموافقة على زيادة رأس مال المصرف، عن طريق إصدار حقوق الأولوية وذلك بمبلغ يصل إلى 550 مليون درهم إماراتي، وذلك من 2.173.500.000 درهم إماراتي إلى 2.723.500.000 درهم إماراتي، والذي يمثل ما يصل إلى 550.000.000 (خمسمائة وخمسين مليون) سهم جديد سيتم إصداره بسعر إصدار قدره 1.00 درهم إماراتي لكل سهم جديد ("حقوق الأولوية")، شريطة الحصول على موافقة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي وهيئة الأوراق المالية والسلع.



The Bank intends to use the net proceeds from the Rights Issue to strengthen the capital base of the Bank and to comply with the Central Bank capital adequacy requirements to meet business needs of the Bank's corporate and retail customers and for working capital for the business to generate cash flows

Prospectus and offering documents in relation to the Rights Issue will be issued in due course once the approval from the General Assembly Meeting of the shareholders of the Bank is sought

Once again, thank you for your invaluable support of our Bank as we move towards the growth phase leading us towards generation of positive cash flow for shareholders' benefit.

Kind regards

Mohammad Amiri

Chief Executive Officer

يعتزم المصرف استخدام العائدات الصافية من إصدار حقوق الأولوية لتعزيز قاعدة رأس مال المصرف والامتثال لمتطلبات مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي بشأن كفاية رأس المال لتلبية احتياجات الأعمال لعملاء المصرف من الشركات والأفراد ولتوفير رأس المال التشغيلي للأعمال لتوليد التدفقات النقدية.

سيتم إصدار نشرة الاكتتاب ووثائق الطرح المتعلقة بإصدار حقوق الأولوية في الوقت المناسب بمجرد الحصول على موافقة الجمعية العمومية لمساهمي المصرف.

نتوجه إليكم بجزيل الشكر مرةً أخرى وذلك على دعمكم الدائم والقيم لمصرفنا حيث أننا نتوجه نحو مرحلة النمو والتطور التي تقودنا نحو تحقيق تدفق نقدي إيجابي لصالح المساهمين.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

السيد/ محمد أميري

الرئيس التنفيذي